

03.06.2024 ASSEMBLEA ORDINÀRIA AFA ESCOLA TERESA CLARAMUNT CURS 20232024

Ordre del dia

1. Aprovació acta anterior
2. Presentació de candidatures
3. Informacions comissions
4. Precs i preguntes

Membres de la Junta:

<i>President:</i>	Pablo Moliner
<i>Tresorer:</i>	Marcel Eltink
<i>Secretària:</i>	Núria Solé
<i>Vocal Comissió festes:</i>	Miquel Carbonell
<i>Vocal Comissió Pati-lleure i delegades:</i>	Marta Casas
<i>Vocal Comissió Menjador:</i>	Thais Viaplana (absent)
<i>Comissió Coeducació:</i>	Míriam Ferrándiz (absent)
<i>Comissió Inclusió:</i>	Mònica Saavedra
<i>Vocal:</i>	Roser Fité (absent)
<i>Vocal:</i>	Glòria Redondo (absent)

Assistents en total a l'assamblea:16

Dia: 03.06.2024

Hora: 17.10h

2 acords i 3 aprovacions

1. Aprovar acta anterior

S'aprova l'acta de la sessió anterior per assentiment.

2. Presentació de candidatures

Només s'ha presentat una candidatura per la Junta de l'AFA, que és l'actual amb algunes modificacions (entra de secretària la Núria Solé i l'anterior secretària Roser Fitó passa a ser vocal) .

S'aprova per assentiment la renovació de la Junta.

3. Informacions comissions

Comissió 25è aniversari

La Mar no ha pogut venir li ha deixat unes notes al Pablo per comentar:

- la festa va ser tot un èxit, amb activitats per tots els infants, el nou espai de calma, i també els voluntaris que van aparèixer a última hora i van col·laborar.
- Demanen més participació en futures festes.
- Gràtitud i reconeixement a tothom que va participar.

El Miquel comenta que la pujada a la Mola hi van participar molts pocs professors i membres de l'escola. L'aniversari el va organitzar l'escola i no hi van participar cosa que va decebre a algunes famílies.

La Mercè comenta que quan es parlava de la comissió del 25è aniversari la gent es pensava que ja hi havia voluntaris a la comissió i no era així. Va faltar comunicació entre la comissió del 25è aniversari, la comissió de festes de l'AFA i l'escola.

L'Arnau també comenta que va faltar comunicació entre comissions que hagués permès poder arribar a més gent per trobar voluntaris.

El Marcel comenta que va haver-hi un problema de la dimensió de la festa i potser va faltar comptar amb més gent per coordinar-ho.

La Núria comenta que per altres ocasions cal millorar el fluxe de comunicació entre comissions i planificar millor el dimensionament.

L'Aurora diu que es podrien fer convocatòries obertes per les comissions.

Comissió Verda

- Dur a terme el manteniment del pati
- Acabar de posar el reg automàtic a l'hort

El Miquel comenta que falta algun pare o mare que sigui jardiner ja que l'Albert que és qui ho ha dut fins ara plega.

L'Aurora comenta que es podria captar els oficis dels pares i mares ja que quan entren a l3 es parlen els oficis.

L'Arnau proposa que quan entrin els alumnes preguntin les professions quan s'apunten a l'AFA. Es pot posar al full d'inscripció com a una dada més. El Pablo parlarà amb el Sergi.

L'Arnau pregunta si es podria fer alguna cosa més al pati a part del projecte Milanta ja que aquest projecte és molt costós i tardarem molt a complimentar-lo.

[S'acorda que el Pablo parlarà amb el Sergi de com fer la gestió per recollir els oficis de les mares i els pares al fer la primera inscripció com a membres de l'AFA.](#)

Comissió camins escolars

- Reclamar l'eliminació de l'amiant a l'entorn escolar
- Vetllar per la seguretat viària
- Reclamar la neteja viària de l'entorn escolar i més papereres al voltant de l'escola
- Enquesta mobilitat i reunió ajuntament

Reunió ajuntament:

- Carretera de Molins amb Jacint Verdaguer: diuen que ho tenen sobre la taula però no saben ben bé que faran ni si ho faran en aquesta candidatura.
- Autocar: no volen fer cap modificació
- Carrer Permanyer: els exposen que el volen fer peatonal i els hi vander que no
- Plaça de mobilitat reduïda
- Remarcar passos de zebra-reduir velocitat: diuen que no poden fer aquesta reforma, que correspon a la Gene i avui la Gene els ha dit que no, que ho ha de fer l'ajuntament

- Pictogrames passos zebra: des de mobilitat hi estan en contra ja que sinó ho haurien de fer a tot arreu.
- Llum Permanyer: a l'hivern no s'hi veu al costat de la parada de l'autobús, s'ho miraran.
- Plaça Morral: no faran ampliació de baranes perquè per normativa no estan obligats.
- Amiant Cal Planes: ens donaran resposta, desconeixien si han emès notificació als propietaris
- Ocupes: diuen que els locals no són de l'ajuntament que són de particulars i que tenen un projecte d'urbanització, però que no saben quan es durà a terme.
- Tendals: Tot i que el M. Robles va dir que si volem fer servir els tendals que vam fer servir per la festa del 25è aniversari de l'escola, hem de fer un comunicat a l'ajuntament des de l'escola o un arquitecte amb número de col·legiat que assumeixi la seva instal·lació i confirmi que és segur.

S'acorda entre tots que si assumeix l'escola la responsabilitat li posem nosaltres el tendall de la festa.

Comissió Menjador

- Vetllar pel compliment del contracte amb l'empresa VC
- Enquesta als serveis/monitors de l'AFA
- Seguiment d'incidències i conflictes
- Implantació nova tarifa menjador a preu fix en setmanes alternes a partir del curs vinent
- Vetlladores per serveis en horari no lectiu (sol·licitud amb la resta d'AFES)
- Negociar una graella a l3 per informar a les famílies si l'infant ha menjat o no

Comissió de lleure

- Programar, vetllar i avaluar les activitats anuals referent al lleure educatiu
 - o Casal setembre, nadal, set santa, estiu
 - o Extraescolars ordinàries
 - o Extraescolars jornada intensiva
- Augmentar els membres de la comissió

L'Arnau comenta si es poden fer més extraescolars al migdia a part d'escacs o anglès. La Gemma diu que ho estan mirant.

Comissió delegats

- Continuar vetllant pe la comunicació fluida i bilateral entre les famílies de l'escola, la Junta de l'AFA i les diferents comissions.

L'Aurora comenta que s'hauria de fer una reunió prèvia amb tots els delegats i la Mercè comenta que s'hauria de tenir una especial atenció als missatges que s'envien a les famílies d'l3.

Comissió de festes

- Donar suport a la Cursa de la Primavera, carnestoltes i organitzar posteriorment el dinar a l'escola
- Organitzar la festa del final de curs

Aquest any també s'ha tornat a fer el Carnestoltes del barri.

Aquest any la festa de final de curs començarà a les 20h. També hi ha la novetat que es faran entrepans calents a l'escola. L'Arnau ha demanat poder-se posar en contacte amb l'Adrià per temes logístics a la cuina i amb la Josefina. El Miquel li farà de nexa.

La Mercè comenta que pròximament s'enviarà un correu amb més informació per com s'organitzarà el dia de la festa de final de curs. També diu que hi haurà un únic espai de pilota que serà la pista blava de les 20h a les 22h amb un parell de voluntaris per vigilar.

Comissió Coeducació i Escola de Famílies

- Treballar de forma conjunta amb la comunitat educativa a favor de la coeducació
- Organitzar xerrades i tallers per a famílies
- Difondre informació relacionada amb la coeducació i la perspectiva de gènere

Aquest any s'han fet dues xerrades sobre educació sexual que han anat molt bé i una altra amb la Fita.

La Marta diu que des de l'ajuntament se'ls ha proposat fer un taller de masculinitat adreçada només a homes adults. Faran un sondeig per veure quants s'hi voldrien apuntar.

De l'espai pati hi ha dos espais que és el Mirador i l'Aula de l'Olor que estan mirant de prioritzar per fer. Han demanat un pressupost ajustat a l'empresa.

Comissió Inclusió

- Creació
- Consolidació/transversalitat
- Difondre informació relacionada amb la inclusió
- Propostes inclusives a l'escola

Hi ha una comissió transversal i tenen un membre de la comissió posat a cada comissió. Ara han de pensar en les extraescolars i casal d'estiu ja que no hi ha recursos per vetlladores i tenen pensat fer una festa per tal de recaptar diners. S'ho havien proposat pel setembre però és una mala data i ho volen fer pel Novembre ja que a l'octubre els de 6è volen tornar a fer el castahallowing de l'any passat. La Núria comenta si és adient assumir que aquesta festa que pot tenir una bona recaptació no seria millor destinar-la a temes socials com el que proposa aquesta comissió.

4. Altres

[S'aprova per assentiment el nou logo de l'AFA.](#)

Aquest nou logo es posarà a disposició de la Junta per tal d'actualitzar tots els documents de l'AFA, les xarxes i la web.

Es demanarà al Pep que faciliti el logo al Sergi o al Pablo.

El Pablo comenta que ha parlat amb la Maria que serà la nova directora. Hi seguirà havent la Lúcia de secretaria i encara no se sap qui serà la nova cap d'estudis.

A les 18.45 s'acaba la reunió.